



The Rotary Foundation
Canada

May 1, 2016

Dear Fellow Rotarians,

It now has been almost one year since the Rotary Foundation (Canada) has entered into an agreement with the Department of Foreign Affairs, Trades and Development of the Canadian Government. Since that agreement was signed, the Department has changed its name to Global Affairs Canada.

The Government of Canada is providing Canadian Rotary Clubs & Districts with \$1.2 million per year to be added to the Global Grants program of The Rotary Foundation. All of the information and the details on this agreement have been posted on the Rotary Foundation (Canada) web site (trfcanda.org) under the heading of GOC program.

A number of clubs and districts have applied for funds under this agreement for their humanitarian projects. Many projects have been approved. These funds can greatly enhance any project you have planned.

It is now time to invite you to apply for these funds as we start our second year of the partnership with the Canadian Government.

Yours in Rotary Service

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Reid Asselstine".

Reid Asselstine
President

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Paul Beaulieu".

Paul Beaulieu
Chair, Program Committee



The Rotary Foundation
Canada

Le 1er mai 2016

Chers amis rotariens,

Cela fait depuis presque un an maintenant que la Fondation Rotary (Canada) a conclu une entente avec le Ministère des Affaires étrangères, Commerce et Développement. Depuis que cet accord a été signé, le ministère a changé de nom pour celui du Développement international et de la Francophonie.

Le gouvernement du Canada alloue aux clubs et aux districts 1.2 million par année pendant cinq ans pour bonifier nos projets de Subventions mondiales avec la Fondation du Rotary International. Toutes les informations et les détails de cette entente se retrouvent sur le site de la Fondation Rotary (Canada) (trfcanada.org) sous l'onglet « programme GdC ».

Plusieurs clubs et districts ont demandé des fonds de ce programme pour leurs projets humanitaires et plusieurs projets ont déjà été approuvés. Ces fonds peuvent grandement améliorer le projet que vous avez planifié.

Il est maintenant temps de vous inviter à faire des demandes ces fonds au moment où nous commençons cette deuxième année de ce partenariat avec le gouvernement canadien.

Vôtre dans le Service Rotary.

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Reid Asselstine".

Reid Asselstine
Président
programmes

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Paul Beaulieu".

Paul Beaulieu
Prés. Comité des